
 

 

 

 

 

Energietoeslag hoe gaat onze Gemeente Emmen hiermee om. 

Voorzitter, 

De PVV EMMEN heeft een aantal vragen als het gaat over de toekenning en verdeling Energietoeslag. 

Voorzitter  het is landelijk een chaos bij het verstrekken van de beloofde Energiegelden, het blijkt dat 
gemeenten zelf de regels mogen bepalen hoe zij deze eenmalige toekenning van €800,00 naar eigen 
inzicht uit gaan keren. 

Vanuit de samenleving uit onze gemeente Emmen komen er vragen hoe burgers met een minimum 
inkomen in aanmerking kunnen komen voor deze eenmalige energietoeslag . 

Er is veel onduidelijk wie wel en wie niet daarvoor in aanmerking kunnen komen . 

Er schijnt veel onduidelijk te zijn hoe burgers met een sociaal minimum uitkering een aanvraag 
formulier kunnen krijgen, ze worden verwezen naar de website van de gemeente Emmen, maar voor 
vele burgers is het formulier moeilijk dan wel helemaal niet te vinden . 

Weer anderen hebben gebeld met 14-0591 en kregen te horen dat er op de gemeente pagina in het 
gratis huis aan huis blad “Emmer Courant” uitleg zou komen te staan hoe te moeten handelen , de 
krant is al enkele keren verschenen maar geen publicatie daarin over het verkrijgen van een Energie 
toeslag! 

De PVV wil daarom graag uitleg over de spelregels en graag van u weten hoe de toekenning van deze 
energie gelden hier op de juiste plaats snel gaan komen en hoe ver onze gemeente al is gekomen met 
het toekennen en het overmaken. 

De PVV EMMEN wil ook nog opmerken dat wij vinden dat deze energietoeslag beslist geen 
structurele oplossing is, burgers vinden dat de belastingen en verder opgevoerde kosten op de 
energie nota drastisch verlaagd moeten worden om te voorkomen dat gemeenten over enige tijd veel 
burgers met schulden zal moeten bijstaan, ook VNG bestuurder Pieter Heijkoop melde dit onlangs in 
de Telegraaf. 

Het is een tijdelijke druppel  om heel even afsluitingen en oplopende energie schulden proberen te 
minderen, maar zal velen tot de afgrond van armoede en schulden brengen. 

De PVV EMMEN ziet graag daarom samen met andere partijen opnieuw aandacht te vragen bij de 
VNG die dan op haar beurt extra druk op de overheid zou over moeten brengen om te kijken  hoe de 
maandelijkse energie nota kosten omlaag zouden kunnen. 

Tot slot voorzitter: 

De PVV EMMEN zou willen vragen of er niet een flyer en daarbij een aanvraagformulier  kan worden 
neergelegd in de dorpshuizen , en kunnen ook de vrijwilligers van de E.O.P een taak toebedeeld 



krijgen om dan deze flyer met aanvraagformulier onder vele inwoners mogelijk mogen gaan 
aanbieden, om zo een groter publiek hiervoor te kunnen bereiken. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de fractie van de PVV Emmen, 

Klaas Bosma 


